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Ulvilan elinkeinotiimi 5/2022 
 
Aika Keskiviikko 24. elokuuta 2022 klo 15.00 
   
Paikka Cafe Hellman 
 
Läsnä Mikko Löfbacka, puheenjohtaja 

Kari Ollila, varapuheenjohtaja 
 Juha Virola 

Kimmo Vepsä   
Jarkko Viljanen 
Joona Mannonen 

 Mikko Lindholm 
 Essi Vanha-Viitakoski, sihteeri 
                                                      
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15:05 ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

2. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen  
Esityslistan järjestykseen pyydettiin muutosta siten, että ensin käydään läpi ajankohtaiset asiat (kohta 8) 
ja vasta sitten kohdat 5 (Robocoast EDIH -toiminnan käynnistyminen), 6 (Palautekeskustelu Tulevaisuu-
den automaatioteknologiat -tilaisuudesta), 7 (Katsaus kaupungin tuleviin hankintoihin) ja 9 -11 (Muut 
asiat, Seuraava kokous ja Kokouksen päättäminen). Ehdotus hyväksyttiin ja paikallaolijat kirjattiin. 

3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 
Edellisen kokouksen muistioon ei tullut muutoksia, ja se hyväksyttiin. 

4. Ulvilan uuden elinkeinotoimen kuntavastaavan esittely: Essi Vanha-Viitakoski 
Kokouksen sihteerinä toimiva uusi kuntavastaava esitteli itsensä elinkeinotiimin jäsenille. Elinkeinotiimil-
le kerrottiin, että entinen kuntavastaava Mikko Puputti jatkaa työtään Robocoast EDIH -toiminnan joh-
dossa ja on jatkossakin lähellä robotiikka- ja automaatioalan yrityksiä. Uuden kuntayhteyshenkilön on 
tarkoitus muun muassa tiivistää yhteistyötä Ulvilan yrittäjien kanssa ja tehdä yritysvierailuja kaupungin-
johtajan kanssa.  

5. Ajankohtaiskatsaukset:  
 

Ulvilan kaupunki 
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Puheenjohtaja kertoi kaupungilla tapahtuneista henkilöstömuutoksista ja totesi talousjohtajan olevan vielä 
haussa. Uuden taloushallinto-ohjelman käyttöönotto on ollut ennakoitua pidempi prosessi, eikä lisämäärä-
rahojen tarve ole vielä tiedossa. Tämän toimivuuteen tullaan syksyn aikana panostamaan. Keskusteltiin kun-
tabarometrin tuloksista ja kaupunginjohtaja esitteli Ulvilan strategian neljä tavoitetta. Keskusteltiin myös 
Porin lentoliikenteen tilanteesta, Porin jätehuollon yhtiöittämisestä ja sen vaikutuksesta Ulvilaan sekä Kaas-
markun aurinkovoimahankkeesta. Juha Virola kertoi kaavoituksen ja kaupunkisuunnittelun ajankohtaisista 
asioista. 

Ulvilan yrittäjät 

Keskusteltiin Leineperin Ruukin kehittämisestä ja verrattiin sitä Tampereen Tallipihaan, jossa yrittäjät olivat 
vierailleet. Yrittäjät myös muistuttivat elinkeinopoliittisesta ohjelmasta, joka olisi syytä päivittää. Kaupungin-
johtaja lupasi ottaa ohjelman työstöön kuntavastaavan ja hallintopäällikön kanssa. 

Prizztech  

Kuntavastaava esitteli Mikko Puputin terveiset Robocoast EDIH -toiminnan alkamisesta. Rahoitus varmistui 
kesäkuussa ja toiminta alkaa lokakuun alusta. EDIH toiminta ja palvelut yrityksille keskittyvät yritysten digi-
talisaation edistämiseen. Pohdittiin automaatiomessujen järjestämistä EDIH -toiminnan myötä sekä suunni-
telmia kaupunginjohtajan ja kuntavastaavan yhteisistä yritysvierailuista. Suunnitelmissa on myös järjestää 
yhdessä yrittäjille suunnattu rahoitustilaisuus. 

6. Robocoast EDIH toiminnan käynnistyminen 1.10.2022 alkaen 
Todettiin tämän aiheen jo käsitellyn edellisessä kohdassa. 

7. Palautekeskustelu Tulevaisuuden automaatioteknologiat -tilaisuudesta Ulvilassa 31.5.2022 
Paikallaolijoista ei moni ollut kyseisessä tilaisuudessa, mutta kaupunginjohtaja totesi sen olleen hyvä. 
Vastaavia tilaisuuksia on tulossa syksyn aikana lisää. 

8. Katsaus kaupungin tuleviin hankintoihin 
Meneillään on tällä hetkellä kilpailutus ikäihmisten palveluliikenteestä sekä asemakaava- ja mittaustöis-
tä Ulvilan kaupungin alueella. 

9. Muut asiat 
Muita asioita ei tullut esiin. 

10. Seuraava kokous 
Seuraava kokous päätettiin pidettäväksi tiistaina 4.10. klo 15-17. 

11. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16:47. 
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